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Det er truleg større sjanse for at helsa til Rusosmsorg Vest, Nappane, sine

bebuarar står i fare dersom vedtaket om dispensasjon vert trekt tilbake, enn at

helsa til klagaren står i fare om vedtaket om dispensasjon vert gjeldande.

Det er ikkje mykje meir å peika på ang dette punktet, anna enn at elva som

renn forbi Rusomsorg Vest, Nappane, er nærmare til andre si

eigedomsgrensa enn vår. Kloakken og ureining er det sagt nok om.

Trafikksikkerhet i det store og heile på Nappane er ikkje generelt god, men det

er heller ikkje den mest trafikkerte vegen i Lindås kommune. Som nemnt i

punkt 4 er det to drosjar som kjører til Nappane om dagen. Det er dessverre

ikkje mange barn som bur på Nappane og tek skulebussen lenger. Vi får håpe

og tru at dette kan endre seg når vegen og tilkomsten til Nappane vert betre.

Lindås kommune, meiner at vegen er god nok, for det er gitt løyve til

utbygging av 80 hytter på Nappane.

Når det gjeld blålysinstansane som klagar viser til, kan ikkje Rusomsorg Vest

sjå at avstanden frå instansane i Knarvik og til Nappane skal vera eit stort

problem. Det tek ca 25- 30 min å kjøre frå tettstaden Knarvik til Nappane med

bil. Polititenestemenn har elles uttalt at dei ikkje har hatt spesielt urovekkjande

mange uttrykkingar til Nappane, og uttrykkjer at dei er glade for at Rusomsorg

Vest, Nappane finst.

Rusomsorg Vest, Nappane, får vatn frå eiga borehol, vatnet går frå borehol til

vassreservoar. Kapasiteten til reservoaret er på ca 40m3 og er stor nok til å

kunne sløkkje event brann i bygningane til Rusomsorg Vest, Nappane. Terje

Sørensen, dagleg leiar i WS Bømlo seier at krava til vanntilgang ved brann er

langt mindre enn 40m3 i kommunar han kjenner til.

Det vert igjen vist til at Rusomsorg Vest, Nappane, ureinar og forgiftar elva slik

at både dyr og folk står i fare. Dette er påstandar og rykter det ikkje er prov for,

som før nemnt. Når det gjeld hjortetråkket vil ikkje det gjera noko til eller frå

om Rusomsorg Vest, Nappane, som institusjon vert verande eller ikkje. Slike

träkk finnes overalt i Nordhordland, og truleg er Rusomsorg Vest, Nappane,

lite til hinder for hjorten. Lurer på om klagaren er meir bekymra for liva til

Hjorten på Nappane enn for bebuarane på senteret. Rusomsorg Vest,

Nappane, har eksistert lenge, og framleis bruker hjorten dei same tråkka.

Tidlegare i klagen har klagaren peika på at det er for få arbeidarar på

Nappane, men no vert det hevda det motsette; det er så mange arbeidarar på

Nappane som kjører til og frâ at dei fører til auka utryggleik på vegen.

Tilgjenge. Vi ligg ikkje timevis frå næraste butikk, men langt nok vekke til at vi

må bruke bil. institusjonar som Rusomsorg Vest, Nappane, bør ikkje liggje for

nær til butikk, legesenter, osv. Bebuarane bør ikkje ha for lett tilgang til butikk,


